

VERSLAG VERVOERREGIORAAD 06/06/2023

////////////////////////////////////
Datum: 06/06/2023

Locatie: Teams

Aanwezig: Zie bijlage 1

Verslaggevers: STG Kim Proost

Onderwerp: Vervoerregioraad Vlaamse Rand 6 juni 2023

Bijlage: 1. Aanwezigheidslijst
2. Presentatie VVRR 06/06/2023 deze maakt deel uit van het verslag.

Afkortingen:

VVR=Vervoerregio Vlaamse Rand;

OV-net=Openbaar Vervoersnetwerk,

KN=Kernnet / AN=Aanvullend net

BFF = Bovenlokaal Functioneel Fietsroutenetwerk

MOW=Mobiliteit en Openbare Werken,

BHG = Brussels Hoofdstedelijk gewest

STG=consortium Sweco TheNewDrive Goudappel Coffeng

////////////////////////////////////

Tijdens de vervoerregioraad van 6 juni 2023 werd via PowerPoint een presentatie getoond, welke integraal deel uitmaakt van dit verslag.

1. Inleiding en verslag

Dhr. Stijn Quaghebeur (Dilbeek, politiek voorzitter vervoerregioraad) verwelkomt alle aanwezigen. Dhr. Filip Boelaert (MOW, ambtelijk voorzitter vervoerregioraad) laat zich verontschuldigen en laat zich vervangen door Dhr. Jaak Boon (MOW).
Het verslag van de vervoerregioraad van 2 mei 2023 wordt goedgekeurd.

2. Stand van zaken procedure regionaal mobiliteitsplan

Mevr. Anita Jaspers (MOW) presenteert de stand van zaken van de procedure die loopt in het kader van het regionaal mobiliteitsplan van de Vervoerregio Vlaamse Rand.

Bespreking, opmerkingen en vragen:

- Mevr. Daisy Smedts (Grimbergen) geeft aan dat de deadline van het infoblad van Grimbergen niet gehaald is.
 - Mevr. Anita Jaspers (MOW) antwoordt dat dit wettelijk gezien geen groot probleem is, er is immers een aanplakking. Ze vraagt wel om haar in dit geval een seintje te laten
 - --> na de vergadering is er een mail vanuit Grimbergen toegekomen met het bewijs van publicatie in het infoblad, met dank!
- Dhr. Stijn Quaghebeur (Dilbeek) vraagt wanneer de gemeenteraad een advies moet geven.
 - Mevr. Anita Jaspers (MOW) geeft aan dat enkel in de allerlaatste stap (definitieve goedkeuring) de gemeenteraad geraadpleegd moet worden. In het kader van dit openbaar onderzoek en de adviesronde is het uiteraard mogelijk om adviezen of vragen in te dienen. Mevr. Anke Convents (Dilbeek) bevestigt dat de data van infomomenten zijn doorgegeven aan de gemeenteraadsleden.

3. Toelichting RMP infomarkt en infowebsite

Mevr. Kim Proost (STG) geeft een toelichting over de fysieke infomarkt en de infowebsite in het kader van het regionaal mobiliteitsplan van de Vervoerregio Vlaamse Rand.

4. Toelichting RMP infosessies lokale besturen

Mevr. Kim Proost (STG) geeft een toelichting over de infosessies voor gemeenteraadsleden van de lokale besturen in het kader van het regionaal mobiliteitsplan van de Vervoerregio Vlaamse Rand.

Bespreking, opmerkingen en vragen:

- Het is de bedoeling dat, indien er vragen zijn, er per gemeente een delegatie wordt afgevaardigd in een bepaald tijdsslot. Het is niet de bedoeling om per gemeenteraadslid een apart tijdsslot te reserveren.
- Om het vragenuurtje goed te laten verlopen wordt gevraagd om vooraf het RMP goed door te nemen en eventuele vragen of opmerkingen te bundelen en door te sturen via [Forms](#). Het RMP staat ook samengevat op de digitale infomarkt.
- De vragenuurtjes zullen enkel digitaal en tijdens de kantooruren plaatsvinden.
- MOW zal de schepenen en ambtenaren op de hoogte houden indien een delegatie op het vragenuurtje inschrijft.
- Mevr. Barbara de Bakker (Vilvoorde) bezorgt via de chat een voorbeeld van een uitnodiging die gebruikt kan worden om de gemeenteraadsleden uit te nodigen op het vragenuurtje.

5. Stand van zaken deelfietsen

Dhr. Jaak Boon (MOW) geeft een stand van zaken van de uitrol van de deelfietsen.

Bespreking, opmerkingen en vragen:

- Niet alle leden van de vervoerregioraad kunnen aanwezig zijn op 27/06/2023.
- Dhr. Stijn Quaghebeur (voorzitter) vraagt welk statuut de RFI heeft, een aantal zaken zijn voorlopig onduidelijk.
- Dhr. Jaak Boon (MOW) antwoordt dat er heden gewerkt wordt aan één basisovereenkomst op Vlaams niveau, een overeenkomst voor de financiering van de deelfietsen binnen de VOM planning. Dit wordt dan per vervoerregio verder ingevuld op basis van deze hoofdovereenkomst. Het is nog niet beslist hoe het er gaat uitzien; maar er gaan twee centrale elementen zijn: 1. in de vervoerregio komen er één of meerdere pennenhouders, die een centraal bestek uitrollen. Vermoedelijk intercommunales. 2. Op basis van de inschrijvingen in dit bestek, kunnen dan de fietsen “besteld” worden, en gefinancierd via een subsidie-overeenkomst. Op de vervoerregioraad van 27/06/2023 wordt dit verder besproken en verduidelijkt.
- Mevr. Kristien Vanhaverbeke (Beersel) vraagt of er gestemd zal moeten worden op de vervoerregioraad van 27/06/2023. Ze verklaart dat een stemming gedekt moet worden door het college. Zij verwachten tien dagen op voorhand te beschikken over de te stemmen documenten.
- Dhr. Jaak Boon (MOW) verduidelijkt dat de vervoerregioraad van 27/06/2023 eerder een mededeling zal zijn wat er door de minister beslist is, en of we de procedure dan kunnen starten. Hij zal aan het kabinet communiceren over deze timing. Het is immers moeilijk om eind juni te beslissen over info die je eind juni binnenkrijgt
- Mevr. Saskia Beeckmans (Pepingen) geeft aan dat zij geen uitnodiging heeft ontvangen via de VVSG voor de RFI voor de deelfietsenmarkt 12/06/2023.
- Dhr. Guido Vaganée (VVSG) antwoordt dat deze uitnodiging verstuurd is geweest naar de politieke en ambtelijke voorzitters van de vervoerregio.
- Dhr. Jaak Boon (MOW, waarnemend ambtelijk voorzitter) en Dhr. Stijn Quaghebeur (politiek voorzitter) hebben deze informatie zeer recent ontvangen. Uitnodiging wordt door Jaak asap doorgestuurd aan alle leden. Het is de bedoeling dat het vooral de potentiële pennenhouders van de bestekken zijn die aanwezig zouden moeten zijn op het overleg van de RFI.
- Dhr. Philip Roosen (Grimbergen) vraagt of het aantal deelfietsen nu zal vervallen en vraagt meer duidelijkheid.
- Dhr. Jaak Boon (MOW) antwoordt dat er destijds een raming is gemaakt, en dat het van de actuele marktprijzen zal afhangen hoeveel deelfietsen uitgerust kunnen worden.

Normaliter zullen deze prijzen geïndexeerd worden, voorlopig wordt uitgegaan van de locaties en aantallen zoals voorzien in het VOM-plan.

- Dhr. Guido Vaganée (VVSG) vult aan dat de RFI een bredere scope zal hebben. Mogelijks zijn er aanbieders die op een andere manier deelfietsen kunnen aanbieden (bv. consessiemodel of exploitatiemodel). Uiteindelijk blijft het budget dat in het VOM-plan staat wel de basis en datgene waarmee gestart wordt. De RFI-dag wordt georganiseerd samen met de intercommunales. Er zal ook een leidraad opgemaakt worden die gebruikt kan worden in de besprekingen met de aanbieders in het kader van de aanbestedingen.
- Dhr. Guido Vaganée (VVSG) geeft nog mee dat de basis voor subsidies uit het VOM-plan komt. Indien de prijzen lager liggen, kunnen mogelijks nog extra deelfietsen voorzien worden. Indien een gemeente dit wil, kunnen zij buiten de subsidies om, nog extra deelfietsen voorzien.
- Mevr. Saskia Beeckmans (Pepingen) geeft aan dat in het Pajottenland reeds een prijsvraag is geweest naar deelfietsen op kleinere schaal en bevestigt dat de markt zeer snel evolueert en complex is.

6. Stand van zaken uitrol fase 2 basisbereikbaarheid en VOM budget

Dhr. Jaak Boon (MOW) geeft een stand van zaken van de uitrol van fase 2 van basisbereikbaarheid en het budget voor Vervoer Op Maat voor de Vervoerregio Vlaamse Rand.

Bespreking, opmerkingen en vragen:

- Dhr. Stijn Quaghebeur (voorzitter) geeft aan dat, als de budgetten van VOM eventueel zouden wijzigen of er blinde vlekken komen, de beslissing van de vervoerregioraad over basisbereikbaarheid fase 2 en fase 3 vervalt. Dhr. Philippe Jacobs (De Lijn) bevestigt dat de beslissing apart voor fase 2 en fase 3 genomen is en dus ook apart benaderd kan worden.
- Dhr. Stijn Quaghebeur (voorzitter) vraagt of de vervoerregioraad van 4 juli 2023 volledig geannuleerd wordt.
 - Dhr. Jaak Boon (MOW) antwoordt dat eraan gedacht wordt om in de plaats van 4 juli 2023 een digitale stemming te houden.
 - Dhr. Stijn Quaghebeur (voorzitter) vraagt om voorlopig de datum vrij te houden om eventuele punten nog verder te bespreken.

7. Varia

Mevr. Anita Jaspers (MOW) vraagt om de lijst van Hoppinpunten actueel te houden, op vraag van de minister. Via de [Sharepoint](#) kunnen gemeenten eventuele wijzigingen of updates doorgeven. Vooral de data van aanleg en openstelling moeten nog aangevuld worden door de gemeenten.

Dhr. José Lefever (Drogenbos) geeft aan dat de Steenweg op Drogenbos, waar momenteel een lek hersteld wordt, aan één kant opengesteld zal worden. Hij vraagt of De Lijn hiervan op de hoogte is.

Dhr. Philippe Jacobs (De Lijn) gaat ervan uit dat dit in orde zal zijn, maar zal het voor alle zekerheid nog eens navragen bij de betrokken collega's.

BIJLAGE 1: AANWEZIGHEIDSLIJST

Gemeente/Organisatie	Voornaam	Naam
Asse	Kristof	Van Campenhout
Beersel	Kristien	Vanhaverbeke
Bever	Kristof	Cattie
Departement Omgeving	Frédéric	Rasier
Dilbeek	Anke	Convents
Dilbeek	Stijn	Quaghebeur
Drogenbos	Bertwin	Leus
Drogenbos	José	Lefever
Galmaarden	Jochen	Wauters
Gooik	Lucy	Simon
Grimbergen	Daisy	Smedts
Grimbergen	Philip	Roosen
Halle	Bram	Vandenbroecke
Halle	Koen	Meiresonne
Herne	Tim	Noldus
Kampenhout	Ann	Verhelst
Kapelle-op-den-Bos	Ludo	Thoné
Kraainem	Rudy	Vander Elst
Lennik	Carolien	Van Driessche
Liedekerke	Peter	Breynaert
Londerzeel	Hanne	Verdoodt
Merchtem	Lien	Casier
NMBS	Koen	Christiaen
Overijse	Hans	Verhaegen
Pepingen	Saskia	Beeckmans
Provincie Vlaams Brabant	Hans	Floré
Sint-Pieters-Leeuw	Annelien	Baes
Sint-Pieters-Leeuw	Olivier	Huygens
Steenokkerzeel	Wim	Mombaerts
Team MOW AWV	Raf	Van den Broeck
Team MOW De Lijn	Joachim	Nijs
Team MOW De Lijn	Philippe	Jacobs
Team MOW De Vlaamse Waterweg	Lief	Vanspringel

Team MOW MOW	Jaak	Boon
Team MOW MOW	Anita	Jaspers
Team MOW MOW	Stien	Verlinden
Team MOW STG studieteam	Kim	Proost
Ternat	Gunter	Desmet
Ternat	Marleen	Stallaerts
Vilvoorde	HAns	Bonte
Vilvoorde	Barbara	De Bakker
VVSG	Michiel	Apers
VVSG	Guido	Vaganée
Wemmel	Eritia	Van der Perre
Wemmel	Vincent	Jonckheere
Wezembeek-Oppem	Kelly	De Vos
Zaventem	Joris	Crols
Zemst	Katleen	Delbeke